



True Light Capital Pte. Ltd.
(Reg No.: 202025148Z)

3 Fraser Street
#20-26, DUO Tower
Singapore 189352
Tel +65 6989 6688
Fax +65 6989 6698

Announcement: Beware of Fraud Claiming to Invest in True Light Capital

15 May 2025 – We have been alerted to a scam in China that involves the impersonation of True Light Capital.

True Light Capital and its subsidiaries do not directly sell or market retail investment products or financial instruments in China. We have also not authorised any third party to do so on our behalf.

If you have relied on this false information to make investments, we recommend you report the matter to your local police authorities. True Light Capital does not assume nor accept responsibility for any transactions conducted with or by this entity.

公告：谨防冒用淡明资本名义进行诈骗行为

2025 年 5 月 15 日 – 我们得知在中国有一个骗局涉及冒充淡明资本。

淡明资本及其子公司未在中国直接销售或零售任何投资产品或金融工具，也未授权过任何第三方代表本公司进行这类活动。

如您已依靠这些虚假信息进行投资，我们建议您向当地公安机关报告。

对于以该实体名义进行的任何交易，淡明资本不承担或接受任何责任。

– END –